



**MOVES#94 Montez Press presents Gjergji Shkurti LINETYPE AM Bang
»On The Rocks« and Calendar edition »Lovely Little Hostages«
23 June 2015**

(please scroll down for German version)

**MOVES#94 Montez Press presents Gjergji Shkurti | LINETYPE |AM Bang
»On The Rocks« and Calendar edition »Lovely Little Hostages«
Book launch – Reading & Live-music
23 June 2015, 8:30pm**

Dear Friends,

Image Movement is delighted to host an evening with Montez Press.

Montez Press is a Hamburg based publishing house with the task to publish texts that write against current critical modalities and theoretical dogmas. The company was founded in 2012, and operates under the guidance of Anja Dietmann, Christiane Blattmann, James Connick, Than Hussein Clark, and Will Joys.

Montez Press' most recent publication is »On The Rocks« by **Gjergji Shkurti**, a collection of short stories, set inside the tectonic grid of New York City, with drawings by **LINETYPE**. »On The Rocks« is uncompromising in its aggressive structure and dead serious humour, it is an amalgamation of stunt man action films, coded love stories, artistic destructions and architectural investigations.

These narratives are set against drawings that corroborate, question, diffuse and expand the text rather than simply depict or explain it. The drawings and text collide to push each other into a territory where architecture and fiction are simultaneous, creating a rich and textured inquiry into capitalist New York taken to its outer extreme.

Furthermore we will welcome the newest piece in **Montez Press'** ongoing *Calendar edition*: »Lovely Little Hostages« by **AM Bang** and **LINETYPE**: the work juxtaposes sound, language and imagery across the Japanese landscape. The results are narratives constructed out of the paradox and pleasure that one encountered when traveling through unfamiliar physical and psychological terrain.

Artists and editors will be present.

Admission is free.

.....

MOVES#94 Montez Press presents Gjergji Shkurti | LINETYPE |AM Bang
»On The Rocks« and Calendar edition »Lovely Little Hostages«
Buch Premiere – Vortragen & Live-Musik
23 Juni 2015, 20.30 Uhr

Liebe Freunde,

Image Movement freut sich auf einen Abend mit Montez Press.

Die in Hamburg ansässige **Montez Press** hat es sich zur Aufgabe gemacht, Texte zu veröffentlichen, die gegen *angesagt-kritische* Modalitäten und theoretische Dogmen anschreiben. 2012 gegründet wird **Montez Press** geleitet von Christiane Blattmann, James Connick, Than Hussein Clark, Anja Dietmann und Will Joys.

Die jüngste Veröffentlichung des Verlags, **Gjergji Shkurtis** »On The Rocks« mit Zeichnungen von **LINETYPE**, ist eine Sammlung von Kurzgeschichten, eingeschrieben in das tektonischen Raster von New York City.

»On The Rocks« ist kompromisslos. In aggressiver Struktur und toderntem Humor verschmelzen Stuntman-Actionfilme, codierte Liebesgeschichten, Kunst und Zerstörung mit Untersuchungen zur Architektur. Die Erzählungen sind gegen Zeichnungen gesetzt, die den Text erhärten, anzweifeln, zerstreuen, ausweiten – und nicht etwa einfach illustrieren oder versuchen, etwas zu erklären. Bild und Wort kollidieren, und treiben sich gegenseitig in einen Raum, in dem Architektonik und Fiktion gleichzeitig sind. »On The Rocks« ist eine üppig texturierte, auf seine äußerste Spitze getriebene Untersuchung des kapitalistischen New Yorks.

Weiterhin werden **AM Bang** und **LINETYPE** ihren aktuellen Beitrag zur **Montez Press'** Reihe *Calendar Editon* präsentieren: »Lovely Little Hostages« schichtet Sound, Sprache und Bild über japanische Landschaften, mit dem Ergebnis eines Erzählens, das sich aus dem Paradox und dem Vergnügen nährt, das einem anheim fällt, wenn man durch ungewohntes körperliches wie geistiges Terrain reist.

Dazu spielt Live-Musik.

Künstler, Autoren und Herausgeber werden anwesend sein.
Der Eintritt ist frei.

(image courtesy of Montez Press)

.....
Image Movement | Artist Films, Films on Art, Artists Records
Oranienburger Strasse 18 | D-10178 Berlin | Mo–Sa, 11am–7pm
Tel +49-30 - 308 819 780 Fax +49-30 - 288 840 352
info@imagemovement.de | www.imagemovement.de